
     Zápis z 11. jednání ZO Bory 26. 9. 2019 v 19. 00 hod. 

Přítomni: Ing. Dostálová Lucie, Vávra Pavel, Kujalová Jana, Kovář Karel, Vávra Aleš, Večeřa 

Luděk, Viliš Petr, Mgr. Chalupa Martin, Špaček Milan, Doležal Petr, Vala Marian, Ing. Necidová 

Mária, Kotačka Ladislav 

 

Omluveni: Jakubec D., Kaštanová V. 

Nepřítomní:  

 

Hosté: občané obce Bory 

 

Jednání: 

1. Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány v 

elektronické podobě. Jednání zahájila starostka obce v 19.00 hod.  

Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 13. Jednání je usnášeníschopné. 

Starostka upozornila členy ZO, že jednání je nahráváno. 

 

Usnesení č. 1/11 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 

 

       

2. Ověřovatelé zápisu: 

Návrh starostky: Doležal P., Špaček M. 

 

Hlasování:  

Pro: 11       Proti:   Zdržel se: Doležal P., Špaček M. 

 

Usnesení č. 2/11 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu Doležala Petra a Špačka Milana. 

 

3. Schválení programu jednání: 

 

1. Zahájení zasedání 

2. Schválení ověřovatelů zápisu 

3. Schválení programu jednání 

4. Kontrola usnesení z minulé RO 

5. Kontrola usnesení z minulého ZO 

6. Rozpočtové opatření č. 8 

7. FMP-žádosti 

8. FMP-pravidla 2020 

9. Prodej a koupě pozemků 

10. Rozpočet 2020-návrhy 

11. Projekt KD Bory 

12. Zástavní smlouva 

13. Kanalizační a vodovodní přípojky ke stávajícím nemovitostem 

14. Poldr HB 

15. Dotace podzim 2019 

16. Zpevnění plochy u parku v Horních Borech 

17. Oprava rybníčku Cyrilov 



 

18. Žádosti 

19. Různé 

20. Závěr 

 

Starostka navrhla hlasovat o programu jednání ZO. 

Hlasování:  

Pro:  13   Proti:    Zdržel se: 

Usnesení č. 3/11 ZO: ZO schválilo program jednání.  

 

 

4. Kontrola usnesení z jednání RO. 

Místostarosta přečetl usnesení z jednání RO: 29.8.2019 a 24.9.2019 

Starostka: Výpověď smlouvy pronájmu pozemku pí Kadaňkové z důvodu nevyužívání pozemku 

v souladu se zněním ve smlouvě. Na pozemku mají skládku pneumatik, staré auto apod. Dnes 

místostarosta pozemek kontroloval, vše je vyklizeno. 

Ing. Necidová: jaké to jsou další pronájmy pozemků? 

Starostka: pan Nani si pronajal pozemek pro parkování automobilu a chce na něm vybudovat 

přístřešek pro auto a upravit stání pro auto. Úpravy a přístavbu rada neschválila. Dohoda s panem 

Nanim byla, že po roce nájmu se bude jednat o případné koupi pronajatého pozemku. Další pronájem 

žádal pan Fňukal Jan pro uskladnění dřeva na stavbu domku na vazbu. 

 

Usnesení č. 4/11 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání RO. 

  

      

5. Kontrola usnesení z jednání ZO: 

      Místostarosta přečetl usnesení z jednání ZO ze dne 28.8.2019. 

K usnesení nebyly žádné dotazy a připomínky. 

 

Usnesení č. 5/11 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání ZO ze dne 28.8.2019. 

 

 

6. Rozpočtové opatření č. 8 

Starostka: Na suchém poldru vznikly vícepráce-sondy, které dovzorkovávaly nebezpečné látky.  

Zpráva o výsledku vzorkování je dobrá. Enviro uvedlo, že zjištěné látky jsou všude v přírodě, jsou 

běžné.  Zpráva se zašle na Krajskou hygienickou stanici Brno, aby výsledky průzkumu posoudili.  

Ing. Necidová M.: jak pokračuje projekt dotace na sběrná místa.  

Starostka: Ing. Tužinská bude pro obec dotaci zpracovávat, na podzim bude výběrové řízení pro 

realizátora, realizace proběhne na jaře. 

 

Starostka navrhla hlasovat o rozpočtovém opatření č. 8 

Hlasování 

Pro: 13      Proti:         Zdržel se: 

Usnesení č. 6/11 ZO: ZO schválilo rozpočtové opatření č. 8 ve výši 1.728.758,- Kč. 

 

Příloha č. 1: Rozpočtové opatření č. 8 

 

 

7.    FMP-žádosti 

       Starostka: sešlo se 5 žádostí o příspěvek z FMP: 

 

a) Marková Růžena-Dožínková pouť DB- 3.000,- Kč 

Hlasování 



 

Pro: 13      Proti:         Zdržel se: 

Usnesení č. 7a/11 ZO: ZO schválilo příspěvek z FMP pro akci Dožínková pouť ve výši 3.000,- Kč. 

 

b) Ing. Dostálová Lucie-Drakiáda 2019-1.500,- Kč 

Hlasování 

Pro: 13  Proti:    Zdržel se: 

Usnesení č. 7b/11 ZO: ZO schválilo příspěvek z FMP pro akci Drakiáda 2019 ve výši 1.500,- Kč. 

 

c) Křížová Blanka-zájezdy 2019-4.000,- Kč 

Hlasování 

Pro: 13   Proti:    Zdržel se: 

Usnesení č. 7c/11 ZO: ZO schválilo příspěvek z FMP pro akci zájezdy 2019 ve výši 4.000,- Kč. 

 

d) LNB Svatomartinský průvod 2019-2.000,- Kč 

Hlasování 

Pro: 13  Proti:    Zdržel se: 

Usnesení č. 7d/11 ZO: ZO schválilo příspěvek z FMP pro akci Svatomartinský průvod 2019 ve výši 

                                      2.000,- Kč. 

 

e) SDH-Zakončení sezony mladých hasičů-5.000,- Kč 

Hlasování 

Pro:  13   Proti:    Zdržel se: 

Usnesení č. 7e/11 ZO: ZO schválilo příspěvek z FMP pro akci Zakončení sezony mladých hasičů ve 

                                      výši 5.000,- Kč. 

 

 

8.    FMP-pravidla 2020 

       Starostka: původně jsem chtěla pravidla změnit, aby se přispívalo především těm, kdo na akci 

       vydělávají. Ale navrhuji je ponechat v původním znění, každý ať rozumně zváží, zda je podpora z 

fondu nutná.  

Vávra P.: když se sejde více žádostí a je peněz málo, je nutné, aby se rozumně rozhodlo, o kolik se 

mají žádosti pokrátit.  

Starostka: když budou žádosti oprávněné, není problém navýšit rozpočet. Pro podzimní kolo si letos 

nepodali žádost sportovci na stolní tenis ani nejsou žádosti na rozsvěcení vánočních světýlek. 

Vala M.: v pravidlech nerozumím větě: grant neslouží pro podporu pravidelné klubové činnosti 

žádajícího subjektu. 

Starostka: např. hokejisté dříve chtěli příspěvek na pronájem stadionu pro klub-to je tréninková 

činnost, ne akce pro veřejnost.  

 

Starostka navrhla hlasovat o pravidlech FMP pro rok 2020 

Hlasování 

Pro: 13      Proti:         Zdržel se: 

Usnesení č. 8/11 ZO: ZO schválilo pravidla FMP pro rok 2020. 

 

 

9.   Prodej a koupě pozemků 

 

a) Obec má zájem odkoupit od pana Mahel Zd. p. č. 310/6 o výměře 45 m
2
, druh trvalý travní 

porost, k. ú DB.  Jedná se o vyřešení cesty na čarodku, kdy část této cesty je pana Mahel. 

Starostka navrhla hlasování o vyvěšení záměru koupě p. č. 310/6 o výměře 45 m
2
, druh pozemku 

trvalý travní porost, k. ú DB. 

 

Hlasování 

Pro: 13    Proti:    Zdržel se:  

 



 

Usnesení č. 9a/11 ZO: ZO schválilo vyvěšení záměru na koupi p. č. 310/6 o výměře 45 m2, druh 

trvalý 

                                      travní porost, k. ú DB. 

 

 

b) Obec má zájem odkoupit od majitelů Dominiková Helena a Hornyak Tomáš díl „a“ z p. č. 

104/3, o výměře cca 6 m
2
, druh pozemku zahrada, k. ú HB, aby se vyřešily majetkové vztahy 

uličky. Další komplikace je kabel E-onu vede velice mělko 27 až 50 cm. Ulička se bude muset 

ručně kopat. 

Kotačka L.: domluv s E-onem, ať kabel znovu uloží, tak jak má být podle normy. 

Starostka navrhla hlasovat o vyvěšení záměru koupě dílu „a“ o výměře cca 6 m
2
, druh pozemku 

zahrada, k. ú HB. 

 

Hlasování 

Pro: 13    Proti:     Zdržel se: 

Usnesení č. 9b/11 ZO: ZO schválilo vyvěšení záměru na koupi dílu „a“ o výměře cca 6 m
2
, druh 

                                      pozemku zahrada, k. ú HB. 

 

c) Pan Viktorin má zájem o odkoupení části p. č.1209/1, o výměře cca 25 m
2
, druh pozemku 

ostatní plocha, k. ú HB.  

Špaček M.: bylo by dobré popřemýšlet, jestli v těchto místech nerozšířit chodník. 

Starostka: kvůli sloupu veřejného osvětlení zřejmě chodník nelze rozšířit a lidé tam mají postavené 

tarasy po celé délce chodníku. 

Starostka navrhla hlasovat o vyvěšení záměru prodeje části p. č. 1209/1, o výměře cca 25 m
2
, druh 

pozemku ostatní plocha, k. ú HB. 

  

Hlasování 

Pro: 12    Proti:     Zdržel se: Špaček M. 

Usnesení č. 9c/11 ZO: ZO schválilo vyvěšení záměru na prodej části p. č. 1209/1, o výměře cca 25 

m
2
, 

                                     druh pozemku ostatní plocha, k. ú HB. 

 

 

10. Rozpočet 2020-návrhy 

      Starostka: příští rok je třeba zasíťovat prodané parcely Na Sádkách, lidé chtějí stavět. Dále uvažuji 

o výtahu na budovu OÚ, prováděcí dokumentace pro zástavbu pod OÚ, hřiště pro MŠ-je vysoká 

pravděpodobnost získání dotace, dále možnost získání dotace na vybudování chodníku od kostela 

v HB směrem ke hřbitovu HB, z POV bych zažádala o dotaci na výletiště v HB, k tomu je potřeba přes 

zimu vyřešit umístění výletiště a další detaily, dále se bude realizovat rekonstrukce KD. 

Pro Cyrilov ponechat 343.000,- Kč jsou to peníze z věcného břemena za vedení optického kabelu. 

Z této částky se doplatí výletiště. Další požadavky na rozpočet pro Cyrilov by měl podat Osadní výbor 

písemně.  

Špaček M.: je potřeba na Cyrilově vyčistit studnu, aby se mohla voda užívat.  

Ing. Necidová M.: nevyhovuje mangan a tvrdost, pro studny jsou tyto hodnoty vyhovující. 

Špaček M.: také je potřeba tuto studnu zkolaudovat, aby byla oficiálně schválena. 

Ing. Necidová M.: čištění studny není hlavní problém, hlavní problém jsou rozvody vody. 

Špaček M.: na přívod vody ze studny je potřeba instalovat filtraci, aby byla voda nezávadná. 

Ing. Necidová M.: ale co je filtrace, to je chemie. 

Vala M.: je spousta filtrací bez užití chemie, k čištění se používá písek. 

Starostka: domluvte se na Cyrilově s Osadním výborem a požadavky sepište písemně. 

Špaček M.: s výtahem na budově OÚ je třeba počítat, aby se mohl nastavit pro případnou nástavbu 

budovy. 

Starostka: je potřeba se domluvit na investicích, abych je do rozpočtu zapracovala.  



 

Kotačka L.: mělo by se myslet, že se koupí i traktůrek na sečení trávy. Když ho má škola, může ho mít 

i obec. Dát peníze do technického vybavení. 

Vala M.: nebude se muset počítat i s penězi na lesy? 

Starostka: na oplocenky ze sta procent hradí dotace z kraje. Stavby oplocenky by se mohli ujmout 

myslivci, mohli by to mít místo jiných brigád. Na stromky přispívá Min. zemědělství, myslivci mohou 

zasázet. Nebo se mohou zapojit všechny spolky. Mohou sázet stromky společně, výsadba musí být do 

dvou let od vytěžení. 

Vávra P.: také je potřeba počítat s penězi na nákup pozemků. My máme pozemek, přes který vede 

cesta ke kompostárně a do sběrného dvora. V areálu družstva máme pozemek pod bramborárnou, jsme 

ochotní toto prodat obci. Nemusí jít pouze o naše pozemky, jsou tady jiné soukromé pozemky, které 

obec užívá. 

Starostka: a nákup dalších pozemků pro výstavbu. 

Ing. Necidová M.: k těm pozemkům, chtěli bychom na Cyrilově malý kousek na dětské hřiště.  

 

 

11. Projekt KD Bory 

Starostka: projekt musí být zpracován do konce ledna 2020, cena projektu je 1.633.500,- Kč. 

Odhad rekonstrukce 27.000.000,- Kč. Nemá cenu investovat do budovy pouhé 3-4.000.000,- Kč. 

Buď se nebude dělat nebo se musíme pustit do rekonstrukce kompletně. 

Jsou možnosti dotací: MMR 70 % dotace, max. 10 mil. Kč, použít na dispozice KD a 

            OPŽP 40-70% dotace použít na opláštění, střechu, výplně, vytápění, rekuperaci, 

u OPŽP je vysoká šance na úspěch. Žádost se musí podat do 3.2.2020. Jsme schopni cenu za 

projektovou dokumentaci akceptovat, když ji stihnou zpracovat do tohoto data. 

Doležal P.: je potřeba s KD udělat něco komplet a pokud jsou možnosti dotací, tak je využít. 

Starostka: zásadní věc opláštění, střecha, stropy, zateplení - na to by 2-3 miliony by nám nestačily. 

Potřeba se sejít s architekty a pořešit zásadní věci na opravu. Na vybavení kuchyně nebude žádná 

dotace, ale to se muže pořídit později. 

Doležal P.: podle projektu to bude téměř nová budova, opravovat se bude skoro vše. 

Starostka: nový KD by stál podle dřívějších odhadů 40-45 milionů, myslím si, že dotace z OPŽP je 

reálná.  

Viliš P.: je potřeba na opravu pohlížet i z hlediska pořadatele. Je potřeba navýšit maximálně kapacitu, 

pro možnost větší účasti lidí např. na koncertech, možnosti místa na tancování na svatbě apod. Neřešit 

malé sály a přisály, ale zvětšit hlavní sál. Je to na diskuzi s architekty, ale musíme si říct požadavky. 

Další problém jsou parkovací místa. 

Starostka: nynější kapacita je 250 osob, navýšení kapacity na 500 není asi reálné. 

Mgr. Chalupa M.: parkovací místa budou problém vždycky. 

Starostka: projekt je uznatelný náklad pro dotaci. Z hlediska zákona o výběrových řízeních 

postupujeme správně. Výběr projektu byl na základě výběrového řízení, vítěz není určen podle ceny. 

Starostka navrhla hlasovat o souhlasu se zpracováním projektové dokumentace pro rekonstrukci KD. 

 

Hlasování: 

Pro: 12     Proti:   Zdržel se: Ing. Necidová M. 

Usnesení č. 11/11 ZO: ZO schválilo zadat vypracování projektové dokumentace pro rekonstrukci KD. 

 

12. Zástavní smlouva 
      Starostka: Obec prodala p. č. 86/45, k. ú DB pro výstavbu rodinného domu Karáskové Petře a 

      Milotovi Janovi. Zastavit tuto parcelu mohou kupující jen se souhlasem obce. 

Starostka navrhla hlasovat o vydání souhlasu se zástavní smlouvou k nemovitosti p. č. 86/45, k. ú DB. 

 

Hlasování 

Pro:  13   Proti:   Zdržel se:  

Usnesení č. 12/11 ZO: ZO schválilo uzavření zástavní smlouvy k nemovitosti p. č. 86/45, k. ú DB. 

 

 

13. Kanalizační a vodovodní přípojky ke stávajícím nemovitostem 



 

      Starostka: je potřeba vyřešit financování přípojek ke stávajícím nemovitostem vodovodu a 

      kanalizace. Lidé požadují po obci, aby je připojovala na náklady obce. Týká se to nemovitostí, 

které se budou stavět na soukromých pozemcích a nových majitelů nemovitostí, které původní 

majitelé nenapojili. Napojovat soukromé pozemky na náklady obce je nereálné. Je třeba k tomuto 

vydat nějaké stanovisko, zda obec bude financovat nebo přispívat.  

Vávra P.: když noví majitelé kupují nemovitost, musí si zjistit, zda je budova připojena na vodu a 

kanalizaci a mohou požadovat snížení kupní ceny. Když zaplatíme jednomu žadateli, budeme muset 

financovat přípojky i ostatním.  

Ing. Jurek F.: nechtěli jsme zaplatit celou přípojku, chtěli jsme po obci vybudovat přípojku po hranici 

pozemku. 

Špaček: ale Jurkům to minulé zastupitelstvo slíbilo, bude to někde v zápisu. 

Starostka: ještě chtěl připojit pan Havlíček, to už by se jednalo o řád. Zde by byla cena v řádu milionů. 

Viliš P.: pan Jurek si měl zjistit, jaké je exekuční zatížení domu Trčových. Přes jejich pozemek by se 

přípojka vedla. 

Ing. Jurek: s panem Březkou jsme hledali nejkratší variantu a ta vedla přes pozemek Trčových. 

Starostka: pan Havlíček nemá oficiální žádost o přípojku vody, pokud by byla možnost napojení, chtěl 

by jen kanalizaci. Kanalizace by byla k domu Jurkových vedena, ale původní majitelé to odmítli.  

Kotačka L.: bylo od počátku řečeno, že se povede přes Trčovi, tak to tak musíme vést. Otázka je, zda 

do toho budeme investovat. 

Vávra P.: když to uhradíme, přijdou další žadatelé o přípojky. 

Kujalová J.: majitelé nemovitostí byli vyzváni, aby se připojili, ale nevyužili toho. Bylo jim řečeno, že 

když se nenapojí, tak do budoucna budou mít s připojením problémy. 

Doležal P.: nejde o to co kdo domluví, ale kdo to zaplatí. 

Vávra P.: Chalupa M. si koupil pozemek, má tam postavený dům a připojení si uhradil sám na vlastní 

náklady. 

Mgr. Chalupa M.: vůbec mě nenapadlo požadovat po obci, aby mi přípojky uhradila. 

Ing. Jurek: v 11/2017 jsem dával na obec žádost, je to uvedené v zápisu. Ale na stránkách obce jsem 

v zápisech jsem to nedohledal. 

Starostka: projdeme zápisy a spisovou službu, zda existuje zápis nebo odpověď na žádost. Tato situace 

nastala v minulém zastupitelstvu. Další zájemci si přípojky budou muset řešit na vlastní náklady. 

Starostka navrhla hlasovat o tom, že vodovodní a kanalizační přípojky na soukromých pozemcích a u 

stávajících nemovitostí si budou majitelé budovat na vlastní náklady. 

 

Hlasování 

Pro: 13     Proti:    Zdržel se:  

Usnesení č. 13/11 ZO: ZO schválilo, že vodovodní a kanalizační přípojky na soukromých pozemcích 

a 

                                      u stávajících nemovitostí si budou majitelé budovat na vlastní náklady. 

 

 

14. Poldr HB 

      Starostka: jak jsem již řekla u rozpočtového opatření v místě budoucího poldru v HB byly zjištěny 

      ropné látky cca 35 m
3
, které musí obec vyvozit a zlikvidovat. 

K polycyklickým aromatickým uhlovodíkům, kterých je cca 1500 m
3
, se bude vyjadřovat KHS Brno. 

Toto vyjádření bude jako podklad pro stavební řízení. Dokumentace je kompletně zpracovaná, pokud 

by bylo vyjádření KHS pozitivní, mohl by se poldr začít budovat v závislosti na dotačních 

možnostech. 

 

15. Dotace podzim 2019 



 

       Viz níže. 

 

 

 

16. Zpevnění plochy u parku v HB 

      Starostka: před penzionem se bude zpevňovat v části parku plocha pro vybudování parkoviště pro 

      návštěvníky penzionu a pro lidi, kteří přijíždějí do kostela. Pan Šebek se bude finančně podílet. 

 

17. Oprava rybníčku Cyrilov 

       Starostka: je zpracovaná studie revitalizace obecní nádrže-rybníčku na Cyrilově. Odhad investice 

       by byl 569.000,- Kč bez daně, jedná se prioritně o opravu hráze. Rybník je bez přítoku. SFŽP 

hradí 

      85 %, spoluúčast obce by byla 109.000,- Kč. Studii zpracovala firma AXIOM engineering zdarma. 

Kotačka L.: zůstanou jim peníze za věcné břemeno, ať do opravy investují z těchto peněz. Rybník na 

kopci, to je rarita. 

Starostka: paní Necidová dohodněte se s osadním výborem. 

 

18. Žádosti 

       Starostka: pan Viktorin chce povolit přípojku vodovodu k č. p. 115, veškeré náklady si uhradí. 

Podle 

       Provodu je jediná možnost napojení, a to je rozříznutí silnice a provedení výkopu. 

Viliš P.: vlastní i vedlejší nemovitost, ve které přípojku vody už má, ať si pořídí odpočtový vodoměr a 

bere si vodu z tohoto domu. 

Starostka: Provod nedoporučuje napojovat dvě nemovitosti z jedné přípojky, mohl by být 

nedostatečný tlak vody. 

Vávra A.: tam není jiná možnost? Vést to protlakem někde mimo silnici? 

Kotačka L.: zásadně neřezat do silnice. Přijdou další zájemci např. na hraničkách a budou další silnice 

rozřezané. 

Ing. Necidová M.: nepovolíme řezat silnici, tak ať si zkusí jiného projektanta, třeba vymyslí jiné 

řešení. 

Starostka navrhla hlasování o souhlasu s řezáním silnice pro přípojku vodovodu k č. p. 115. 

 

Hlasování: 

Pro: 0    Proti: 13   Zdržel se: 

Usnesení č. 18/11 ZO: ZO neschválilo řezání silnice pro vybudování vodovodní přípojky k č. p. 115. 

 

19. Různé 

      a) Špaček M.: poslal jsem vám dopis, jak to v obci vypadá s vodou. Když se začne něco budovat 

na 

         „Paničce“, tak se může stát, že klesnou spodní vody, mám zkušenost v HB, že když se budovala 

studna u KD, tak se ztratila voda např. u Jakubců. Myslím si, že by se měla udělat uzávěra zástavby 

pod OÚ. 

Starostka: zástavba nepovede až k potoku, dělal se inženýrskogeologický průzkum pro Ing. Drbálka. 

Koryto se bude udržovat a kolem potoka by mohla vést mlátová cesta, která by propojila HB a DB pro 

pěší. Povodí může mít požadavek na retence, voda by mohla být zadržována retenční nádrží. Obchvat 

školy a prostor pro občanskou vybavenost vedle OÚ zůstane. Zástavba bude pouze pod budovou OÚ. 

Špaček M.: tam vede kanalizace, bylo by dobré vybudovat rybník 

Starostka: rybník tam nebude, vybuduje se retenční nádrž-pro záchyt vody.  



 

Starostka přečetla vyjádření k zástavbě lokality pod OÚ od Ing. Kopřivy-hydrogeolog z Envira. 

Špaček M.: pochopil jsem, že se Panička rozparceluje úplně celá a zástavba bude až k potoku. 

Starostka: ne, od samého počátku se počítalo mít kolem potoka místo pro vycházky apod. 

Večeřa L.: v ulici k Radenicím tam ve studnách klesla spodní voda, která byla zapříčiněna tím, že 

Colas šel s těžbou níže do hloubky. A nikdo to neřešil. 

Špaček M.: to byl podnikatelský zájem a lidi se nehlásili, že takový problém nastal. Jsme tu pro lidi a 

nemůžeme dopustit, aby se lidem voda ztratila, jde o to, aby se nenarušil ekosystém. 

Starostka: kdyby se hloubilo 20 studní, tak toto může dle posudku nastat, ale v této lokalitě obec 

povede vodovod a lidé se budou napojovat na vodovod. Máme vyjádření od odborníka, které tyto 

argumenty popírá. Já jako laik se nemohu relevantně vyjádřit, posudek má ale dle mého názoru váhu. 

V územním plánu je v lokalitě pod OÚ bytová výstavba a ta tam zůstává. 

b) Vala M.: co územní plán? 

    Starostka: územní plán byl otevřen k projednávání, k němu lidé mohli dávat požadavky. Po prvním 

projednání byl plán uzavřen a už nelze dělat změny. Takže další požadavky se už do územního plánu 

zapracovávat nebudou. 

 

c) Starostka: Kraj postoupil náš požadavek na zajíždění autobusů do obou zastávek v Borech dopravci 

    Zdar Žďár nad Sázavou a dopravce přislíbil, že autobusy by měly zajíždět podle našich požadavků. 

 

d) Starostka: pí Jahodová se významně zasloužila o projekt Univerzita třetího věku-vzdělání pro 

seniory,    která se zahajuje 1.10.2019 v 17.00 hod. 

 

e) Kotačka L. ukázal návrh loga pro sportovce, na kterém je vyobrazen znak obce. 

    Starostka navrhla hlasování o možnosti použití loga obce pro znak TJ Dužstevník. 

 

Hlasování 

Pro: 13    Proti:    Zdržel se: 

Usnesení 19e/11 ZO: ZO schválilo použití loga obce Bory pro logo TJ Družstevníku. 

 

20. Závěr 

 

Starostka ukončila jednání ZO ve 21.30 hodin. 

 

 

Zapsala: Dvořáková Libuše 

 

Ověřovatelé zápisu:    Doležal Petr ________________________________ 

                                        

    

    Špaček Milan ________________________________ 

 

   

Starostka obce – Ing. Dostálová Lucie ______________________________ 

 

     Místostarosta obce – Vávra Pavel          ______________________________ 

 

 



 

Obec Bory 
Dolní Bory 232, 594 61 Bory, tel.: 566 535 175, e-mail: obec@bory.cz, dat. schránka: z2fbpae 

IČO: 00294055, DIČ: CZ00294055, bankovní spojení: Sberbank CZ a.s., č. účtu 4200009323/6800 

Usnesení z 11. jednání ZO Bory dne 26.9.2019 

Zastupitelstvo obce: 

I. Vzalo na vědomí: 

Usnesení č. 1/11 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 

Usnesení č. 4/11 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání RO. 

Usnesení č. 5/11 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání ZO ze dne 28.8.2019. 

 

II. Schválilo: 

Usnesení č. 2/11 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu: Doležal P. a Špaček M. 

Usnesení č. 3/11 ZO: ZO schválilo program jednání. 

Usnesení č. 6/11 ZO: ZO schválilo rozpočtové opatření č. 8 ve výši 1.728.758,- Kč. 

Usnesení č. 7a/11 ZO: ZO schválilo příspěvek z FMP pro akci Dožínková pouť ve výši 3.000,- 

                                      Kč. 

Usnesení č. 7b/11 ZO: ZO schválilo příspěvek z FMP pro akci Drakiáda 2019 ve výši 1.500,- Kč. 

Usnesení č. 7c/11 ZO: ZO schválilo příspěvek z FMP pro akci zájezdy 2019 ve výši 4.000,- Kč. 

Usnesení č. 7d/11 ZO: ZO schválilo příspěvek z FMP pro akci Svatomartinský průvod 2019 ve výši 

                                      2.000,- Kč. 

Usnesení č. 7e/11 ZO: ZO schválilo příspěvek z FMP pro akci Zakončení sezony mladých hasičů ve 

                                      výši 5.000,- Kč. 

Usnesení č. 8/11 ZO: ZO schválilo pravidla FMP pro rok 2020. 

Usnesení č. 9a/11 ZO: ZO schválilo vyvěšení záměru na koupi p. č. 310/6 o výměře 45 m2, druh 

trvalý 

                                      travní porost, k. ú DB. 

Usnesení č. 9b/11 ZO: ZO schválilo vyvěšení záměru na koupi dílu „a“ o výměře cca 6 m
2
, druh 

                                      pozemku zahrada, k. ú HB. 

Usnesení č. 9c/11 ZO: ZO schválilo vyvěšení záměru na prodej části p. č. 1209/1, o výměře cca 25 

m
2
, 

                                     druh pozemku ostatní plocha, k. ú HB. 

Usnesení č. 11/11 ZO: ZO schválilo zadat vypracování projektové dokumentace pro rekonstrukci KD. 

Usnesení č. 12/11 ZO: ZO schválilo uzavření zástavní smlouvy k nemovitosti p. č. 86/45, k. ú DB. 

Usnesení č. 13/11 ZO: ZO schválilo, že vodovodní a kanalizační přípojky na soukromých pozemcích 

a 

                                      u stávajících nemovitostí si budou majitelé budovat na vlastní náklady. 

Usnesení 19e/11 ZO: ZO schválilo použití loga obce Bory pro logo TJ Družstevníku. 

 

III. Neschválilo 

Usnesení č. 18/11 ZO: ZO neschválilo řezání silnice pro vybudování vodovodní přípojky k č.  

                                       p. 115. 

 

 

 

 

………………………………………..  ……………………………………. 

Pavel Vávra-místostarosta    Ing. Lucie Dostálová-starostka 

 

mailto:obecbory@razdva.cz

